



Peach Blossom Tree Recycling Programme 桃花回收活動

- Collection Period 收集日期:** Until 截至 9.3.2026 (Monday 星期一)
- Recycling Item 回收項目:** Natural Peach Blossom Trees 天然桃花
- Collection Points 收集地點:** Main Refuse Collection Room of Phase 1 or Phase 4
第一期或第四期總垃圾收集站

Remarks 備註:

1. Peach blossom trees will be processed for producing mulches and composting materials.
回收的桃花會循環再造成園藝用的覆蓋物及堆肥物料。
2. Please be reminded to remove all Fai-chun, decorations, tapes, etc. to facilitate subsequent recycling processes.
請把所有繫於桃花上的揮春、裝飾物及膠帶等物品拆除，以便循環再造。
3. This recycling programme targets specifically on peach blossom trees. For other small potted plants such as tangerines, please try to replant them and store the festive decorations for other occasions to reduce waste and save resources.
是次活動只收集桃花。至於其他小型植物如年桔等，大家可將之重新栽種，並將裝飾物貯存再用，以實踐惜物減廢。

For further details:
更多回收活動詳情：



For further information, please contact Bel-Air Service Centre in person or call 2989 6350 / 2989 6000.

如需更多資料，請親臨貝沙灣服務中心或致電 2989 6350 / 2989 6000 查詢。



貝沙灣